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Interpellation 
Säkerhet och arbetsmiljö 
 

Till: Bildningsnämndens ordförande, Siw Lunander (S) 

Under långdragna år har personal på Transtenskolan i Hallsberg påtalat problem och försökt få kommunen att 
åtgärda olika oroväckande tillstånd gällande säkerhet och arbetsmiljö. Även Arbetsmiljöverket har vid inspektion 
påvisat stora brister, bland annat på utrustning i anslutning till biologi- och kemisalarna, som i allra högsta grad 
är avgörande för hur man skyddar elever och personal om olyckor sker. 

Som exempel: 

• Allergiframkallande ämnen, alkalier, syror, brandfarliga och irriterande eller illaluktande ämnen har inte 
förvarats i ventilerade skåp. 

• Alla lärare har haft tillgång till det rum där farliga kemikalier förvaras, det ska bara de lärare som 
arbetar med kemikalier i eller inför undervisningen ha. 

• Ögonduscharna har bara kallvatten, måste vara tempererade och ha skyddsblandare så de inte kan 
avge hett vatten. 

• Ingen riskbedömning av laborationer och inga rutiner för att riskbedöma nya laborationer. 

• Periodvis arbetar det obehöriga kemilärare som utför laborationer tillsammans med eleverna. Det 
saknas dock skriftliga instruktioner om vilka laborationer de obehöriga lärarna får genomföra, vilket 
leder till ökad risk för olyckor. 

Vissa av dessa problem har sent omsider åtgärdats, men flera kvarstår. Utöver detta är ventilationsrören som 
ska föra ut rök och ångor vid laborationer under all kritik. 

 

Med anledning av detta undrar jag: 

 Personalen har i flera år påpekat brister i arbetsmiljön, t.ex. ventilationen. Varför bollas ärendet fram och 
tillbaka i åratal mellan skolan och förvaltning utan åtgärd? 

 Nu har även arbetsmiljöverket påpekat att bristerna måste åtgärdas, detta efter att incidenter inträffat. I 
skolans svar på arbetsmiljöverkets föreläggande påstås att bristerna som arbetsmiljöverket anmärkt på 
är åtgärdade, trots att de inte är det. Det framkommer vid den uppföljande inspektionen. Försöker 
skolan/förvaltningen medvetet låta bli att åtgärda bristerna? 

 Anser du att det är acceptabelt att en elev eller lärare förlorar synen eller får andra allvarliga skador för 
att ögonduscharna inte kan användas?  

 Hur kan denna grova försumlighet i ansvar fått fortskrida genom åren utan att man åtgärdat bristerna? 

 

För Sverigedemokraterna Örebro kommun: 

 

____________________________ 
Elin Jensen (SD) 


